
PROTOKÓŁ
XVI Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 27 czerwca 2008 r.

Posiedzenie  XVI  Sesji  rozpoczął  o  godz.  1000 Przewodniczący  Rady  Jan  Piskor 

wypowiadając słowa: „Otwieram XVI Sesję Rady Gminy Sadlinki”.

Przewodniczący  przywitał  zaproszonych  gości,  radnych  oraz  sołtysów.  Na 

posiedzenie Rady Gminy przybyło 14 radnych w związku, z czym Przewodniczący Rady Jan 

Piskor stwierdził prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

W posiedzeniu Rady Gminy nie uczestniczył radny Zenon Krajewski. 

Do  porządku  obrad  Przewodniczący  zaproponował,  aby  wprowadzono  punkty 

dotyczące  wystąpień  zaproszonych  gości  z  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  w  Pruszczu 

Gdańskim oraz Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku. 

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Wystąpienie przedstawiciela Agencji Nieruchomości Rolnych w Pruszczu Gdańskim.

3. Wystąpienie przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku.

4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami.

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2008 r. 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

8. Uchwała  w  sprawie  nieodpłatnego  nabycia  przez  Gminę  Sadlinki  nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Bronisławowo.

9. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Sadlinki  do 

stowarzyszenia Powiślańska Lokalna Grupa Działania.

10. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wiejskiej Ryjewo.

11. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Kwidzyn. 

12. Uchwała o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 marca 

2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2010.

13. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  systemowego  w  ramach  Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013. 

14. Uchwała w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Sadlinki.

15. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji.

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

17. Wolne wnioski.

18. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy.

1



Ad. 2
Tadeusz Kolor – przedstawiciel ANR – przedstawił swoich współpracowników. Panią 

Olgę Modrakowską oraz Krzysztofa Jankowskiego. Na terenie Gminy Sadlinki grunty będące 

własnością ANR stanowią 959 ha, w tym grunty objęte umową dzierżawy 291 ha. W 2007 r. 

sprzedano 51 ha w roku bieżącym przygotowanych jest do sprzedaży 23,71 ha (informacja 

stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

ANR jest życzliwa dla rolników. Agencja jest instytucją państwową i musi pilnować 

swoich interesów. Jest duży nacisk żeby działać zgodnie z prawem, ponieważ było wiele 

problemów. Są takie procedury a nie ma obowiązku żeby Agencja pilnowała rolników. Tylko 

rolnik ma pilnować, kiedy skończy mu się umowa dzierżawy. Wycena gruntów prowadzona 

jest  zgodnie  z  prawem,  są  przeprowadzane  przetargi,  gdzie  procedury  muszą  być 

przestrzegane. 

Czy są pytania? Proszę je zadawać. Zmienił się nowy Dyrektor Agencji jest nim Pan 

Olszewski. 

M. Zdankiewicz – radny – czy w tej chwili umowy dzierżawy są wieloletnie?

T. Kolor – przedstawiciel ANR - tak są.

J. Piskor – przewodniczący Rady – sprawa dotyczy kupna ziemi agencyjnej. Chodzi 

o Pana Piotra Gutmańskiego. W listopadzie ubiegłego roku odbył się przetarg, który wygrał 

Pan  Gutmański  i  wpłacił  pieniądze  na  konto  Agencji.  Zrozumiałe  jest,  że  po  sprzedaży 

kontaktujemy się z notariuszem, a od listopada do dnia dzisiejszego nic się w tym kierunku 

nie odbyło. Pan Gutmański chce zasięgnąć informacji w tej sprawie i  chce być po prostu 

pewny. 

O. Mordakowska – przedstawiciel ANR – pan Gutmański wygrał przetarg na działkę 

nr 225 w Białkach. Wniosek został skierowany do Sądu, ponieważ nie był uregulowany stan 

prawny.  Po uregulowaniu stanu prawnego można przystąpić do sprzedaży. Dla pewności 

można działkę przekazać w formie protokołu zdawczo – odbiorczego. 

J.  Piskor –  Przewodniczący  Rady  –  uważam,  że  jest  to  jakieś,  nieprozumienie 

ponieważ  po  wygraniu  przetargu  i  wpłaceniu  pieniędzy  sprawa  powinna  być  od  razu 

uregulowana przez notariusza. Mam jeszcze jedną sprawę, która dotyczy pisma z Agencji w 

sprawie  przekazanie  działki.  Byłem  w  dniu  27  maja  na  tym  polu,  aby  go  przekazać 

pracownikowi  ANR.  Pismo  było  wysłane  listem  poleconym.  Następnie  wpłynęło  drugie 

pismo,  które  informowało,  że  pole  jest  dzierżawione  niezgodnie  z  prawem,  poprosiłem 

sąsiada żeby był świadkiem. 

Uważam,  że  umowy  działają  tylko  w  jedną  stronę.  Jak  sprzedajemy  w  obrocie 

prywatnym ziemię, to wtedy prawo pierwokupu ma Agencja. 

T. Kolor – przedstawiciel ANR – ma Pan oczywiście dużo racji.
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J. Piskor – Przewodniczący Rady – ale to jest chyba moja racja. 

T. Kolor – przedstawiciel Agencji -  jest ciekawą sprawą, że nikt nie dotarł do Pana. 

Procedura jest taka, że zanim Pan odda działkę, trzeba ją przekazać w formie pisemnej do 

Agencji.  Został  popełniony błąd,  że nie przedłużył  Pan dzierżawy.  Ja do Pana osobiście 

przyjadę spisać protokół zdawczo – odbiorczy i zrobimy przetarg. 

Przepis  o  prawie  pierwokupu  ziemi  przez  Agencję  jest  po  to,  żeby  nie  robić 

spekulacji. Przyjedzie ktoś z zewnątrz wykupi ziemię i zacznie nią spekulować. Agencja nie 

ustala prawa ma go przestrzegać 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – do 30 została posiana pszenica i kto by ją wtedy 

zebrał.

T. Kolor – przedstawiciel Agencji – oczywiście Pan by ja zebrał. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – jeżeli chodzi o sprawę przekazania boiska na 

rzecz gminy przez Agencję, to ma być atrakcyjna działka. To ja przepraszam. 

K.  Jankowski –  przedstawiciel  ANR –  wyjaśnił,  ze  nie  można  przekazać  działki 

atrakcyjnej. Jest ona sprawdzana w bazie Agencji. Jeżeli znajduje się w bazie to nie można 

takiej działki przekazać. 

E. Krajewska  – Wójt Gminy – Gmina miała przejmować działki, rozmawiać. W tej 

sprawie  Gmina  wystąpiła  już  1,5  roku  temu.  Rolnicy  wykazują  duże  zainteresowanie 

działkami i  przychodzą do mnie. Działka 380 w Okrągłej Łące, została wyceniona bardzo 

wysoko. Dotyczy to na przykład Państwa Kojak. Działka ta została wyceniona przez Agencję 

jako  działka  agroturystyczna.  Rolnik  wyjaśniał,  że  cena  wzrosła  niewspółmiernie  do 

poprzedniej wyceny.

Wielu rolników wydzierżawia ziemię od Agencji. Kiedyś prowadzony był Państwowy 

Fundusz Ziemi. Pracownicy Agencji mogliby wykazać więcej zainteresowania ażeby kontakt 

z  rolnikiem  był  łatwiejszy.  Proszę  o  wyjaśnienie,  dlaczego  działka  jest  atrakcyjna 

agroturystycznie. 

K. Jankowski – przedstawiciel ANR – proszę odpowiedzieć na pytania zawarte w 

fax-ie? Proszę udowodnić, że działka nie jest atrakcyjna agroturystycznie. 

E. Krajewska – Wójt - w tym momencie zainteresowani jesteśmy działką w Białkach. 

Przyjeżdżali  do nas różni  przedstawiciele Agencji.  Gmina chce zrobić  boisko,  należałoby 

podjąć w tej  sprawie  uchwałę.  Działka jest  Gminie  bardzo potrzebna.  Nie można zrobić 

boiska na terenie,  który nie należy do Gminy.  Dalszym zamierzeniem naszym jest,  żeby 

działka była na przyszłość. Nie na cele inwestycyjne, ale na wykorzystanie rekreacyjne. 

Jeszcze jedna sprawa, którą należałoby poruszyć.  Podczas wizyty  w UG Sadlinki 

Dyrektor zgodził się, że raz w miesiącu z ANR będzie przyjeżdżał pracownik do Gminy. To 

jest  dla  Państwa  bardzo  duże  ułatwienie,  np.  podpisywanie  umów,  spotkania.  A  rolnicy 
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jeżdżąc  do  Malborka  bardzo  często  nie  mogli  Państwa  zastać.  A  rolników  jest  sporo, 

problemów zresztą też. 

T. Kolor – przedstawiciel ANR – wyjaśnił, że w tym w tym miesiącu był już trzy razy. 

Raz w miesiącu będzie na pewno na terenie Gminy Sadlinki. 

Elżbieta Krajewska – Wójt - chodzi o to żeby były stałe godzina przyjmowania. 

T.  Kolor –  przedstawiciel  ANR  –  poinformował,  że  z  każdym  zainteresowanym 

rolnikiem będzie umawiał się telefonicznie.  

K. Jankowski – przedstawiciel ANR – poinformował, że jest to niemożliwe, ponieważ 

jest  ustawa z dnia 19 października 1991 r.  o gospodarowaniu nieruchomościami rolnymi 

Skarbu Państwa, w której odpowiedni artykuł mówi, że działki można przekazywać. Agencja 

może przekazać działkę ale nie musi pod boisko. W Agencji  znajduje się stanowisko ds. 

gruntów atrakcyjnych i tych gruntów nie możemy przekazać. Nie wiadomo, kto dokonał wpisu 

akurat tej działki jako atrakcyjnej, ale sprawa jest otwarta. Trzeba, zatem złożyć odpowiednie 

dokumenty. 

E. Krajewska – Wójt – odbyła się rozmowa dotycząca działki przekazanej na cele 

społeczne np. na boisko, to przekazuje się je bezwarunkowo, rozmowy były inne. To nie 

chodzi o to, że ma być dokumentacja, ale z zasady się je przekazuje. 

T. Kolor – przedstawiciel ANR – Pani Wójt wspomniała o wysokiej wycenie działek.

E. Krajewska – Wójt – w Gminie Sadlinki nie warunków do agroturystyki. Ludzie chcą 

być dobrze poinformowani, że to ziemia jest ich własnością. 

T. Kolor -  przedstawiciel  ANR – znajduje się w ANR komórka,  która zajmuje sie 

wpisywaniem terenów w odpowiednie rejestry, wg. nich Sadlinki są atrakcyjne. 

K. Jankowski – przedstawiciel ANR – są rejestry gruntów atrakcyjnych. To, że są 

atrakcyjne to oznacza, że mogą być wykorzystywane nie tylko na cele rolnicze.

P. Żyła – radny – Agencja z reguły zakłada, że działki są przeznaczone na sprzedaż. 

Agencja powinna wykazać więcej elastyczności. 

K. Jankowski –  przedstawiciel  ANR – wyjaśnił,  że procedury się teraz wydłużają 

podczas takich uzgodnień, a ze strony Warszawy są naciski, aby sprzedawać. 

P. Żyła –  radny – byłoby wielkim udogodnieniem gdyby na miejscu w gminie był 

pracownik Agencji. 

K. Jankowski – przedstawiciel ANR – Agencja posiada zgodę na sprzedaż działek 

nie wydzierżawianie. Odgórnie ma narzucone sprzedawanie ziemi. Niech Pani Wójt napisze 

do Dyrektora do Gdańska wyjaśniając, że działka ta nie jest działką atrakcyjną. 

Bolesław Krzemień – radny – ja z takim pytaniem. Wcześniej łąki nad wałem były 

wydzierżawiane na 5 lat a teraz na 2 lata. Dlaczego wydzierżawiacie na tak krótki okres? 

O. Mordak – przedstawiciel ANR – odpowiadając na pytanie wyjaśnia, że nie była to 

dobra decyzja, należałoby przedłużać dzierżawy do 10 lat.
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B.  Krzemień –  radny  –  trzeba  będzie  ponownie  złożyć  dokumenty  przed 

notariuszem? 

O. Mordak – przedstawiciel ANR – nie ma takiej potrzeby. 

W. Wiśniewski – radny – pan Kolor poinformował, że Agencja powinna mieć nadzór 

i  stać  na straży prawa.  Poczekajmy,  aż Agencja będzie w Warszawie.  Jak długo trzeba 

czekać  na  odpowiedź  z  Agencji  na  podanie?  Agencja  nie  może  dzierżawić  działek  ale 

sprzedawać, i działki sprzedaje się kilka lat. Jaki jest termin na odpowiedź?

O. Mordak – przedstawiciel ANR – termin na odpowiedź jest zgodny z KPA. Ja sobie 

Pana nie przypominam. 

W. Wiśniewski – radny – został wysłany list, ale nie był wysłany listem poleconym i 

podanie zaginęło w Agencji.  

O. Mordak – przedstawiciel ANR – proszę mi dać szansę na odpowiedź, proszę mnie 

nie oskarżać. 

T. Kolor – przedstawiciel ANR – proszę Państwa ja muszę bronić dobrego imienia 

Agencji. Nie można wrzucać wszystkich do jednego worka i oskarżać.

J. Piskor – Przewodniczący Rady - czy są jakieś pytania?

E.  Krajewska –  Wójt  Gminy  –  w  związku  z  ogłoszeniem i  szacowaniem  szkód. 

Wojewoda nie powołał  do składu Komisji  przedstawiciela Agencji. W związku z tym moje 

pytanie jest takie: Czy będą umorzenia czy rozłożenia na raty? Chodzi tu przedewszystkim 

o łąki nad Wisłą.

T. Kolor – przedstawiciel  ANR – w Komisji powinien być przedstawiciel Agencji, aby 

potem rolnik mógł się ubiegać o rozłożenia czy umorzenia dzierżawy.

E. Krajewska – Wójt – to Wojewoda powołuje Komisję i nie ma tam przedstawiciela 

Agencji. 

T. Kolor – przedstawiciel  ANR – trzeba przekazać informacje rolnikom, którzy są 

dzierżawcami Agencji.

E. Krajewska – Wójt  – w jaki  sposób miałoby to funkcjonować,  że trzeba będzie 

informować kolejno każdego rolnika. Ja sobie tęgo nie wyobrażam.  

W.  Wiśniewski –  radny  –  mam  delikatną  sprawę.  Kto  bierze  dopłatę  za  grunty 

Agencji?

T. Kolor – radny – wyjaśnił, że dopłatę bierze Agencja. 

W. Wiśniewski – radny – kolejne pytanie dotyczyło gruntów Agencji,  które należy 

podawać we wnioskach o dopłatę? Jest  to dziwne,  aby jedna Agencja Państwowa brała 

pieniądze od drugiej Agencji Państwowej. 

T. Kolor – przedstawiciel ANR – w tym roku Agencja złożyła wnioski na 1000 ha. 

Pola te są talerzowane albo koszone. Odbywa się to zgodnie z zadami narzuconymi przez 

ARiMR.
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J. Piskor – Przewodniczący Rady – ubolewamy, że dużo przetargów odbywa się za 

późno. Później wychodzi tak, że rolnik nie ma umowy. Proszę Państwa czy są jeszcze jakieś 

pytania? Jeżeli nie to bardzo dziękuję Państwu z Agencji. Z Panem Kolorem będę w stałym 

kontakcie. 

Ad. 3. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady – powitał serdecznie Pana Kobusa. Pan Kobus 

jest  przedstawicielem  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  Gdańsku.  Proszę  bardzo  Pana  o 

przedstawienie sytuacji, jaka ma miejsce na drogach wojewódzkich na terenie gminy. 

R. Kobus – przedstawiciela ZDW – inwestycja,  jakie będą realizowane na terenie 

Gminy Sadlinki to: wyrównanie drogi Nr 612 Olszanica – Bronisławowo. Wiadukt Białki po 7 

lipca będzie przekazanie planu robót 600 m, koszt około 500.000,00 zł. Droga 532 około 980 

mb. od przejazdu w Dziwnie w stronę Sadlinek. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – mam pytanie w imieniu p. Zenona Krajewskiego: 

jak wygląda naprawa drogi 612?

Z.  Kobus –  przedstawiciel  ZDW  –  zapisany  jest  remont  odcinka  drogi  612  na 

długości 480 m od mostu do skrzyżowania. Koszt około 300.000,00 zł.

E. Pazdan – radna – rodzice dzieci, którzy chodzą do szkoły w Sadlinkach zwrócili 

się do mnie o zwrócenie większej uwagi na zapewnienie bezpieczeństwa dzieci w drodze do 

szkoły, szczególnie jak przechodzą od stacji PKP.

R.  Kobus –  przedstawiciel  ZDW  –  poinformował,  ze  będzie  wymiana  całego 

oznakowania. Liczę, że uda się nam to zrobić do końca roku. 

S. Stromecka –  sołtys – zadała pytanie dotyczące drogi  do Karpin  – czy będzie 

zrobiona?

E. Krajewska – Wójt – droga ta ma być remontowana we wrześniu, przez Gminę. 

Jest też obiecany remont drogi 532 od strony przejazdu w stronę Sadlinek 900 m, natomiast 

w przyszłym roku do skrzyżowania do Okrągłej Łąki. Jest zauważalne, że w tym roku jest 

dużo  zrobione  i  są  coraz  większe  oczekiwania  na  przyszłość.  Jest  prośba  do  Pana 

Kierownika, żeby przyspieszyć koszenie dróg. 

Czy uda się nam zrobić chodnik Sadlinki – Białki. Tam Gmina robiła tylko projekt. 

Potrzeby są olbrzymie i oczekiwania też. Czy jest szansa na mikrodywanik w stronę Białek? 

R.  Kobus –  przedstawiciel  ZDW  –  sprawa  koszenia,  budzi  mój  duży  niepokój.  

W drodze przetargu został wyłoniony nowy wykonawca, który przeliczył się z siłami. Nie był 

przygotowany  technicznie  do  koszenia  i  wynajął  podwykonawców.  ZDW  będziemy  się  

z głównym wykonawcą rozliczać, który będzie musiał płacić odsetki karne. 
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Zaplanowane  jest,  aby  robić  coraz  więcej  miokrodywaników.  Żeby  tego  dokonać 

trzeba najpierw rozwiązać sprawę odwodnienia. W Bronisławowie trzeba zrobić odwodnienie 

dopiero potem można przystąpić do budowy mikrodywaników. 

B. Grzyb – sołtys – buduje się chodniki. Nie robi się tego dobrze, ponieważ nie robi 

się odwodnienia, żadnych studzienek czy kanalików. 

R. Kobus – przedstawiciel ZDW – kiedyś tak się robiło, bo liczyły się metry a nie 

jakość wykonania. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – z każdej inwestycji jest przeprowadzony protokół 

odbioru. Czy są jeszcze jakieś pytania?

W  takim  razie  dziękujemy  panu  Kierownikowi  za  tak  obszerne  przedstawienia 

informacji o remontach dróg na terenie Gminy. 

Ad. 4. 
E.  Krajewska –  Wójt  -  przedstawiła  informację  na  temat  spraw realizowanych  w 

okresie między sesjami. 

Ad. 5.
Radni i sołtysi nie wnieśli żadnych interpelacji, zapytań i uwag.

Ad. 6. 
Gabriela Podgórska – Skarbnik Gminy – przedstawiła zmiany w budżecie zgodnie 

z przygotowaną uchwałą. 

Jan  Piskor –  Przewodniczący  Rady  -  odczytał  Uchwałę  Nr  XVI/130/2008  Rady 

Gminy Sadlinki z dnia 27 czerwca 2008 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Sadlinki na 2008 

r. i przystąpił do głosowania.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  w 

związku z tym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 7.

J.  Piskor –  Przewodniczący  Rady  -  odczytał  Uchwałę  Nr  XVI/131/08  z  dnia  27 

czerwca  2008  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  i  przystąpił  do 

głosowania.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  w 

związku z tym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.
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J.  Piskor –  Przewodniczący  Rady  -  odczytał  Uchwałę  Nr  XVI/132/08  z  dnia  27 

czerwca  2008  r.  w  sprawie  nieodpłatnego  nabycia  przez  Gminę  Sadlinki  nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Bronisławowo.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  w 

związku z tym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVI/133/2008 z dnia 27 

czerwca  2008  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Sadlinki  do 

stowarzyszenia Powiślańska Lokalna Grupa Działania. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  w 

związku z tym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVI/134/2008 z dnia 27 

czerwca 2008 r. w sprawie udzielenia pomocy Gminie Wiejskiej Ryjewo

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  w 

związku z tym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 11.
J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVI/135/2008 z dnia 27 

czerwca 2008 r. w sprawie udzielenia pomocy Gminie Miejskiej Kwidzyn.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu,  w 

związku z tym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 12. 
J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVI/136/2008 z dnia 27 

czerwca 2008 r. o zmianie uchwały Nr XXXII/184/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 15 marca 

2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2010.

 Za przyjęciem uchwały  głosowało  14 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  w 

związku z tym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 13.
B.  Formela –  Kierownik  GOPS  –  celem  programu  ma  być  zaktywizowanie  

i przygotowanie do pracy osób bezrobotnych. Wytypowano kilka Pań z terenu naszej Gminy. 

Panie mają spotkania między innymi z psychologiem. 
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J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVI/137/2008 z dnia 27 

czerwca  2008  r.  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  systemowego  w  ramach  Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych 1 radny był przeciw. Uchwała została 

przyjęta większością głosów. 

Ad. 14
J. Piskor – Przewodniczący Rady - odczytał Uchwałę Nr XVI/138/2008 z dnia 27 

czerwca 2008 r. w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Sadlinki. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych,  2  radnych  było  przeciw.  Uchwała 

została przyjęta większością głosów. 

Ad. 15
Ponieważ  nie  było  uwag do protokołu  z  XV Sesji  Rady Gminy Sadlinki  został  on 

przyjęty jednogłośnie.

Ad. 16.
W związku z tym, że radni nie wnieśli zapytań i interpelacji odpowiedzi nie było. 

Ad. 17
B. Grzyb – sołtys – poinformował, że w tych komunikatach o suszy brak jest zapisu, 

do kiedy trzeba składać wnioski suszowe.

E. Krajewska – Wójt – wnioski należy składać jak najszybciej. 

M. Grzyb – radny – co z tablicą z drogami i miejscowościami Gminy Sadlinki, 

E. Krajewska – Wójt – koszt takiej tablicy wynosi około 15.000,00 zł. Taka tablica 

musiałby  stać  przed  budynkiem  gminą.  Decyzję  o  ewentualnym  przygotowaniu  tablicy 

zostanie  podana  na  następnej  sesji.  Na  następne  posiedzenie  Komisji  zaprosimy  Pana 

Kłosa, aby omówił stan przygotowań połączeń. 

Ad. 18
Przewodniczący Rady zamknął obrady XVI Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

    Przewodniczący Rady 

Jan Piskor
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Protokołował 
S. Rogala
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